

Qurayyah Independent Power Project

Owner: HAJR Electricity Production Company
Contractor: Samsung C&T Corporation
Project Code: E2011004
Contract No.: QIPP - SCT - CMC002



To Whom It May Concern

Subject: KSA, Qurayyah Independent Power Project (6 X 750MW)

“Samsung C&T Corporation Saudi Arabia” hereby certifies that (EnergyServ) “IBDAA W TAJADDOD for Contracting” www.energy-serv-sa.com as a Saudi partner to (EGYPTROL) Egypt Engineering Services S.A.E. www.egyptrol.com, registered in Egypt, was awarded a contract for supporting SAMSUNG C&T in the commissioning activities for Qurayyah Independent Power Project (6 X 750MW) at the east coast of the Kingdom of Saudi Arabia.

The contract was signed October 2012. EGYPTROL specialists started work in preparation for the testing procedures at our company's premises in Seoul, Korea in Feb. 2013, then work started on May 2013 at the project site.

EGYPTROL team is currently involved in the Mechanical, Electrical and I&C equipment testing and commissioning activities at site. The first two Gas Turbines were successfully put in operation during January 2014 and work is continuing in the following of units. EGYPTROL scope is extended up to the Owner's acceptance for the power plant.

EGYPTROL technical and management teams had demonstrated high level of proficiency and deep understanding to all technical and contractual issues related to the scope of work. EGYPTROL had performed its duties since the inception of its scope until the issue of this document, to the ultimate satisfaction of SAMSUNG C&T.

We SAMSUNG C&T highly appreciate EGYPTROL and EnergyServ performance and experience in power plant commissioning and we would not hesitate to recommend EGYPTROL team for similar projects wishing them all the success in future.

Date: Mar. 5, 2014

Name: Lee, Yeongja

Signature:



الموضوع: مشروع إنتاج الكهرباء القرية المستقل (6×750م.واط)

تشهد شركة سامسونج سي أند تي كورپوريشن السعودية أنها قد وقعت تعاقداً مع (إنرجي سيرف) "مؤسسة إبداع و تجدد للمقاولات" كشريك سعودي لشركة مصر للخدمات الهندسية ش م م "إيجيبترول" المسجلة في مصر، ويشمل نطاق العمل بالعقد المشار إليه تقديم خدمات مهندسين وفنيين لإجراء الإختبارات والتجارب لبدء التشغيل لمشروع إنتاج الكهرباء القرية المستقل (6×750 م.واط) المقام على الساحل الشرقي بالمملكة العربية السعودية .

تم توقيع التعاقد في أكتوبر 2012 و بدأ عمل خبراء (إيجيبترول) في إعداد مستندات إجراءات تجارب بدء التشغيل في مكاتب شركتنا بالعاصمة الكورية سيول في فبراير 2013 ثم بدء وصول مهندسي الشركة للعمل بالموقع في مايو 2013.

وفريق إيجيبترول يعمل حالياً في إختبار المعدات الميكانيكية والكهربائية و أنظمة القياس و التحكم بالموقع. و قد تم تشغيل أول وحدتين غازيتين لإنتاج الكهرباء بنجاح و دخولهم على الشبكة في 2014 يناير و جارى العمل على إستكمال تشغيل باقى الوحدات تباعاً. ويشمل العقد إستمرار الأعمال حتى الحصول على قبول المالك.

و قد أظهرت الفرق الفنية والإدارية لشركة إيجيبترول مستوى عال من الكفاءة والفهم العميق لجميع القضايا الفنية والتعاقدية المتعلقة بنطاق العمل و قامت شركة إيجيبترول بتنفيذ إلزاماتها التعاقدية منذ بداية التعاقد و حتى إصدار هذه الوثيقة.

و شركة سامسونج سي أند تي كورپوريشن السعودية تقدر تقديراً عالياً الأداء المتميز و الخبرة العميقة لطاقتهم العمل الذي وفرته (إيجيبترول) و (إنرجي سيرف) في تنفيذ الإختبارات و تجارب بدء التشغيل لوحدات مشروع إنتاج الكهرباء، ونحن لا نتردد أن نوصي بتكليف فريق (إيجيبترول) لتقديم هذه الخدمة في مشروعاتنا المستقبلية أو في مشروعات مماثلة متمنين لهم كل النجاح.